
Hej alla Järnabor!
Hoppas att ni alla har haft en trevlig sommar och är 
laddade för en ny termin. I politiken är det full fart 
med valrörelse, vilket ni kommer att märka av också 
här i Järna. Jag vill uppmana alla som har rösträtt att 
använda den. På det sättet kan du påverka samhället 
både på lokal nivå, i regionen och nationellt. Varje 
röst räknas!

I din hand har du ett nytt nummer av kommundels-
nämndens informationsblad. Hoppas du har glädje av 
info och tips om vad som är på gång i Järna just nu. 
Önskar alla en härlig och färgsprakande höst!

Hanna Klingborg (MP),
ordförande Järna kommundelsnämnd 

1-2022
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Nu är vi igång!
Futurum i Järna ska bli ett nytt, utbyggt kulturcentrum och en levande 
mötesplats för Järnaborna. Vår vision är att skapa ett kulturnav där alla ska känna 
sig välkomna.

Planeringsarbetet har varit igång en tid och nu finns det en plan på hur 
Futurum ska fräschas upp, byggas ut och på bästa sätt bli Järnas självklara plats för ett 
rikt kultur- och fritidsliv. Här kommer finnas ljusa, trivsamma lokaler med plats för 
bibliotek, fritidsgård, kulturskola och föreningsliv.

Ett smidigt samarbete ska ge ett lyckat resultat

Visionen är att skapa lokaler som lockar fram kreativitet och skaparglädje från 
både verksamheter och besökare. Högsta möjliga hänsyn tas till husets kulturvärde i allt 
renoveringsarbete. Samarbete är viktigt i projektet och en tät dialog förs mellan 
projektgruppen, de hyresgäster och verksamheter som finns där idag samt med 
kommunens stadsantikvarie och Södertälje kommun. 

Under hösten 2022 fortsätter planeringsarbetet och bygglovshandlingar 
kommer tas fram. Under våren 2023 beräknar vi att sätta spaden i marken och starta upp 
själva bygget. Det nya Futurum planeras att stå färdigt till sommaren 2024.
Futurum rustas upp i samarbete mellan Telge Fastigheter, Kultur- och fritidskontoret, 
Järna kommundelsnämnd och M3Bygg och Nyréns Arkitektkontor som ansvarig 
arkitekt.

På gång i
nämnden

JÄRNA KOMMUNDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDER FÖLJANDE  
DATUM I HÖST:

30/8, 4/10, 8/11 samt 12/12.

Sammanträdena är öppna för
allmänheten förutom då myndig-
hetsärenden behandlas

läs mer om ärendena här:
www.sodertalje.se/jarnakdn

Vårt Järna ges ut av kommundelsnämnden i Järna.
INNEHÅLL OCH GRAFISK FORMGIVNING Södertälje kommun.
TRYCK Stibo complete
FOTON Södertälje kommun, Liza Simonsson
SÖDERTÄLJE KOMMUN Stadshuset, Nyköpingsvägen 26,
Södertälje, 08-523 010 00, www.sodertalje.seFoton
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Järna växer med nya 
bostäder

Löwens väg är Telge Bostäder igång med markarbetena till Lekspaden 1 där det ska bli 22 
nya lägenheter.

Kallfors Höjder fortsätter nu arbetet med sista etappen.
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Annat som är på gång
Utvecklingen av IP går vidare. Den nya ishallen växer fram och Järna kommundelsnämnd 
har beslutat om att påbörja förstudie för ny idrottshall.

Förskolan Fröet har fått nya lokaler och nu iordningställs gångvägen från Rönnvägen till 
trapporna upp mot Norrtuna.

Vid Pärlängsberget finns en ny hundrastgård.

Rikshem bygger 55+ lägenheter vid Ljungbacken.

Kallfors etapp 1 på Bo Klok

Järna kommundelsnämnd har beslutat att bifalla det medborgarförslag som inkommit 
om en lokal skatepark. Nämnden föreslår att skateparken ska ligga i anslutning till 
Järna fritidsgård. Fritidsgården ska evakueras till den så kallade övningsbyn vid 
Eneskolan innan skolstarten i höst, eftersom Futurum ska byggas om. Förmodligen blir 
det därför vid Eneskolan parken kommer att hamna till en början.

Samrådet för program för Södertuna är avslutat. Ärendet handlar om att utreda ett 
förslag om att anlägga mark för företag mellan E4:an och järnvägen norr om Järna 
trafikplats. Det har varit ett stort intresse från allmänheten och många synpunkter har 
kommit in. I nästa steg tar Samhällsbyggnadskontoret fram en samrådsredogörelse och 
föreslår vidare bearbetning av programförslaget.
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Järna kommundelsnämnd 
bjuder in till politikerdebatt
Äntligen drar politikerhörnor igång i Järna efter ett par års uppehåll på grund av 
pandemin. Vi ser fram emot att fortsätta den viktiga dialogen med allmänheten och med 
företag och föreningsliv. Vi har ett val som står för dörren och därför vill Järna kommun-
delsnämnd gärna bjuda in allmänheten till en politikerdebatt i Futurum i Järna.

Datum: 6 september 2022
Tid: 19-20.30
Plats: Futurum

Varmt välkomna! 

Järna kommundelsnämnd

Vad händer kring Farstanäs nu?
Olika arbetsinsatser pågår för området för att både förvalta det som finns just nu, 
planera de närmaste tre åren för besökare samt arbetet med den långsiktiga visionen 
för platsen.

Planarbete pågår för att säkra användandet av marken så att den fortsätter att kunna 
utvecklas på ett hållbart sätt. Parallellt pågår ett arbete för att ombilda Farstanäs natur-
reservat till ett kommunalt naturreservat.

Under 2022 kommer olika arbeten att genomföras på platsen:

    Vatten, avlopp och fiber ska dras till området.
    En belyst gång- och cykelväg ska byggas från Nyköpingsvägen fram till Farstanäs.
    Visst rivningsarbete kommer att genomföras inför uppbyggnad av framtida 
    restaurang och servicehus.
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JÄRNA KULTURFEST 2022
27:e augusti, Järna centrum.

Nu är det återigen dags. Dags att förvandla Järnas gator till 
en folkfest . Flera scener, marknader, utställning och upptåg 
för alla åldrar.

Stora scenen sätts upp i parken, där det också blir servering, 
cirkus, loppis och lekar. 
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I juni 2021 antog kommunstyrelsen en åtgärdsplan för att främja 
valdeltagandet i de allmänna valen 2022. Syftet med projektet, är att:

• medborgarna i kommunen ska känna till att det är val till riksdag, 
             regionfullmäktige och  kommunfullmäktige den 11 september 2022

• ska ha kunskap om vilka som har rösträtt i valen, hur det går till att rösta 
             samt när och var man kan rösta

• att så många som möjligt av kommunens röstberättigade medborgare väljer 
            att använda sin rösträtt

Inom projektet genomförs många olika aktiviteter. Några exempel är: anställning av 
valinformatörer, föreläsningar om val och demokrati, politiska debatter, filmer i 
sociala medier, broschyr på olika språk och lättläst svenska, sms-utskick och 
information i Södertäljeappen.

På kommunens webbplats finns samlad information om höstens val: sodertalje.se/
val2022

Val 2022
SÖDERTÄLJE

RÖSTAR 11 SEPTEMBER
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